
Zápisnica z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Betlanovce, konaného dňa 

6.2.2024 v kultúrnom dome v Betlanovciach 

 

Dňa 6.2.2024 o 19:03 hod. otvorila Ing. Slávka Kremnická, starostka obce, 13. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“). Na začiatku privítala prítomných poslancov OZ  

a hlavného kontrolóra. Skonštatovala, že zo 7 poslancov, ktorí zložili zákonom predpísaný sľub 

sú  prítomní všetci poslanci, preto zasadnutie OZ je uznášania schopné. Materiály k rokovaniu 

boli poslancom OZ doručené v elektronickej podobe. Zasadnutiu OZ predchádzalo pracovné 

stretnutie dňa 5.2.2024.  

K bodu 1. Schválenie programu  

Návrh programu zasadnutia OZ bol poslancom doručený spolu s pozvánkou a materiálmi  

v elektronickej podobe. Program bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce  

v zákonom stanovenej lehote.  

Program, ako bol zverejnený: 

1. Schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Informatívna správa o prijatých rozpočtových opatreniach č. 30/2023, 31/2023, 32/2023-S,  

33/2023-S a o stanovisku hlavného kontrolóra k rozpočtovým opatreniam 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

7. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a 

účelnosti vybraných výdavkov obce 

8. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2023 

9. Návrh zmeny a doplnku Zásad hospodárenia s majetkom obce 

10. Návrh budúcej rekonštrukcie Župného domu a jeho budúceho funkčného účelu 

11. Rôzne 

12. Záver 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0 (Jarošová) 

Čas: 19:04 hod. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 



Neprítomný: 0  

Čas: 19:05 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 141/2/2024 

 

K bodu 2. Voľba návrhovej komisie 

OZ zvolilo návrhovú komisiu v tomto zložení: p. Mariána Fenčáka, p. Martina Luttera a Mgr. 

Moniku Marečákovú. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:07 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 142/2/2024 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce určila za zapisovateľa Mgr. Stanislava Hodáka a za overovateľov zápisnice  

p. Moniku Jarošovú a p. Dávida Barillu. 

OZ berie na vedomie určenie zapisovateľa Mgr. Stanislava Hodáka a overovateľov zápisnice 

p. Moniku Jarošovú a p. Dávida Barillu. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:08 hod. 

OZ prijalo uznesenie č. 143/2/2024 

K bodu 4. Kontrola uznesení 

Starostka obce skonštatovala, že uznesenia č. 123/11/2023 a 125/12/2023 – 140/12/2023 sú 

splnené. OZ berie na vedomie splnenie uznesení č. 123/11/2023 a 125/12/2023 – 140/12/2023 

sú splnené. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:09 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 144/2/2024 



K bodu 5. Informatívna správa o prijatých rozpočtových opatreniach č. 30/2023, 

31/2023, 32/2023-S, 33/2023-S a o stanovisku hlavného kontrolóra k rozpočtovým 

opatreniam 

Starostka predložila OZ informáciu o zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 30/2023: 

Ide zníženie a zvýšenie príjmov rozpočtu obce a výdavkov rozpočtu obce z dôvodu 

poskytnutia finančných prostriedkov zo ŠR, Európskeho fondu regionálneho rozvoja a 

Európskeho sociálneho fondu:  

A) zníženie príjmu dotácie na výstavbu ČOV vo výške 161 220,-- € a zníženie výdavkových 

finančných operácií vo výške 440 940,-- €  (rozpočtovaná splátka preklenovacieho úveru, 

ktorý sa nerealizoval), 

B) navýšenie bežných príjmov vo výške 14 150,-- € a kapitálových príjmov vo výške 32 908,-

- € a navýšenie bežných výdavkov v sume 7 667,- € z prijatej dotácie na zmiernenie dopadov 

inflácie, ktorá bola použitá na mzdy a odvody údržbára a zamestnancov MŠ, na zimnú údržbu 

miestnych komunikácií, na energie v školskej jedálni a v kultúrnom dome, na zakúpenie 

mobilného oplotenia a varičov na nápoje a v sume spolu 6 483,- € z dôvodu príjmu 

prostriedkov na financovanie sociálneho pedagóga v rámci projektu POP3, ktoré sa použili na 

mzdy, odvody a zakúpenie notebooku pre sociálneho pedagóga. A navýšenie rozpočtu v sume 

spolu 312 628,- € je z dôvodu prijatia dotácie na ČOV, ktorá bola použitá na výstavbu ČOV. 

Týmto rozpočtovým opatrením sa upravuje celkový rozpočet obce nasledovne: 

bežný rozpočet sa zvyšuje o 14 150,-- € a to aj na strane príjmov aj na strane výdavkov, 

kapitálový rozpočet sa znižuje na strane príjmov o 128 312,-- € a na strane výdavkov sa 

zvyšuje o 312 628,-- €,  

finančné operácie sa znižujú o sumu 440 940,- €.  

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 30/2023.  

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:13 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 145/2/2024 

Starostka ďalej predložila OZ informáciu o zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 

31/2023: 

Ide zvýšenie príjmov rozpočtu obce a výdavkov rozpočtu obce z dôvodu poskytnutia 

finančných prostriedkov zo ŠR a prostriedkov školskej jedálne. 

1. Navýšenie rozpočtu v sume 250,- € je z dôvodu prijatia dotácie Čítame pre radosť II., ktorá 

je účelovo určená na nákup kníh pre deti do materskej školy.  

2. Navýšenie rozpočtu v sume 2 102,- € je z dôvodu navýšenia príjmu za stravu a navýšenia 

réžie  v školskej jedálni, nakoľko stúpol počet stravníkov v ŠJ. 



Týmto rozpočtovým opatrením sa zvyšuje rozpočet obce o 2 352,-- € - zvyšujú sa bežné 

príjmy obce o 2 352,-- € a súčasne sa zvyšujú bežné výdavky o 2 352,- €.  

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 31/2023. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:15 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 146/2/2024 

Starostka ďalej predložila OZ informáciu o zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 

32/2023-S: 

Ide o presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 

celkové príjmy a celkové výdavky. 

Jedná sa o presun z položky tovary a služby na položku mzdy – dotácia na školské pomôcky 

pre predškolákov v sume 348,- € 

Týmto rozpočtovým opatrením sa medzi výdavkovými položkami presunie spolu 348,- €. 

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 32/2023-S. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:17 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 147/2/2024 

Starostka predložila OZ informáciu o zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 33/2023-S: 

Jedná sa o  presun z položky tarifné platy rozvojový tím  na položku nemocenské dávky 

rozvojový tím, ktorá nebola rozpočtovaná. Týmto rozpočtovým opatrením sa v rámci 

rozpočtu bežných výdavkov presúva medzi výdavkovými položkami spolu 74,-- €, pričom sa 

nemení celkový rozpočet výdavkov obce. 

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 33/2023-S. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:18 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 148/2/2024 



K bodu 6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu  

Starostka predložila OZ informáciu o zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024. 

Jedná sa o zapojenie zostatku  finančných  prostriedkov na účte školskej jedálne z minulého 

roku v sume 523,- € do rozpočtu v príjmovej časti ako finančné operácie, ktoré  je vo 

výdavkovej časti viazané ako výdavok za potraviny v ŠJ. 

Zapojenie nevyčerpaných transferov za rok 2023, ktoré sa do rozpočtu v roku 2024 zapájajú 

cez finančné operácie, a ktoré sa v roku 2024 použijú v súlade s účelom, alebo sa vrátia 

poskytovateľovi. 

Suma 25.818,- € je zostatok nevyčerpanej zálohovej platby na mzdy, odvody a tovary a služby 

pre Rozvojový tím. 

Suma 250,- € je nevyčerpaná dotácia Čítame pre radosť na nákup kníh do MŠ. 

Suma 963,- € je nevyčerpaná dotácia na stravu detí v MŠ. 

Suma 419,- € je nevyčerpaná dotácia na školské pomôcky pre predškolákov v MŠ. 

Týmto rozpočtovým opatrením sa navyšuje rozpočet obce o 27 973,-- € - navyšujú sa 

príjmové finančné operácie o 27 973,-- € a zvyšujú sa bežné výdavky v sume 27 973,- €.  

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:21 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 149/2/2024 

K bodu 7. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti, 

účinnosti a účelnosti vybraných výdavkov obce  

Cieľom bola kontrola hospodárnosti výdavkov náhodne vybratých, ktoré boli realizované  

v období 01 – 10/2023. Predmetom kontroly bola kontrola dokladov, na základe ktorých boli 

výdavky zaúčtované, doloženie výdavkov zodpovedajúcimi a preukaznými dokladmi. 

HK uviedol, že výsledky kontroly boli vykonzultované so starostkou, zamestnanci OcÚ boli 

usmernení, aby bol dodržaný zákon. OZ berie na vedomie správu z vykonanej kontroly 

hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti vybraných výdavkov obce.  

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:22 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 150/2/2024 

 



K bodu 8. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2023    

Hlavný kontrolór vysvetlil kontrolnú činnosť za rok 2023. Cieľom bola:  

1. kontrola napĺňania poslania samosprávy a plnenia potrieb obyvateľov obce 

prostredníctvom plnenia úloh výkonnou zložkou samosprávy na základe rozhodnutí prijatých 

zastupiteľským zborom obce, 

2. kontrola plnenia povinnosti povinnej osoby spočívajúcej v účtovaní rozdielov z dôvodu 

zaokrúhľovania platieb realizovaných v hotovosti v zmysle zákona č. 457/2021 Z. z. 

3. kontrola stavu a spôsobu vymáhania nedoplatkov vzniknutých z titulu miestnych daní a 

miestneho poplatku za komunálne odpady vo vzťahu k plneniu príjmov. 

Odporučil zefektívniť vymáhania nedoplatkov za KO - zverejňovať výzvu o nezabudnutí 

zaplatenia miestneho poplatku za KO či miestnu daň. Zverejnenie výzvy môže pomôcť 

občanom, aby nezabúdali na svoje poplatky obci, aby sa predišlo exekúcií za nedoplatky.  

OZ berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023.   

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:25 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 151/2/2024 

K bodu 9. Návrh zmeny a doplnok Zásad hospodárenia s majetkom obce   

Starostka informovala, že sa na pracovnom stretnutí poslanci dohodli na zmenách a 

doplnkoch Zásad hospodárenia s majetkom obce: 

1.) v § 14 ods. 2 písm. b) sa dopĺňame 15. bod, ktorý znie: nakladanie s ostatnými 

majetkovými právami s hodnotou 1 000,-- € a vyššou. 

2.) v § 14 ods. 2 písm. b)   sa 11. bod mení: ... ak všeobecná hodnota vecného bremena je  

1 000,-- € a vyššia. 

3.) v § 15 je v ods. 2 chyba - v prvom riadku má byť uvedené: "v ods. 1 písm. b)..." 

OZ schvaľuje Zmeny a doplnky Zásad hospodárenia s majetkom obce Betlanovce. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:27 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 152/2/2024 

K bodu 10. Návrh budúcej rekonštrukcie Župného domu a jeho budúceho funkčného 

účelu   



Starostka informovala o pracovných stretnutiach, ktoré sa konali v januári aj vo februári,  

na ktorých sa spoločne s poslancami OZ dohodli, že je zámer zachrániť a obnoviť Župný dom 

Stolice X. spišských kopijníkov v duchu zachovania pôvodnej kultúrnej historickej identity a 

hodnoty objektu. Na tento účel sa budú aktívne vyhľadávať finančné zdroje, vrátane 

vypracovania novej projektovej dokumentácie. 

Starostka s poslancami OZ sú za obnovenie Stolice X. spišských kopijníkov zo spišských 

kopijníckych obcí. 

Navrhla zriadiť komisiu na dosiahnutie tohto záujmu obce v zložení: Mgr. Stanislav Hodák, 

Mgr. Monika Marečáková, Ivan Zentko a Lt. Col. Ing. Ján Vitko CLJ, s nasledovnou vecnou 

náplňou činnosti komisie: iniciatívna a poradná činnosť orgánom obce pri záchrane a obnove 

Župného domu.  

OZ  

a) súhlasí záchranou a obnovou Župného domu Stolice X. spišských kopijníkov v duchu 

zachovania pôvodnej kultúrnej historickej identity a hodnoty objektu, 

b) súhlasí s tým, aby starostka obce konala v záujme záchrany a obnovy Župného domu a  

na ten účel aktívne vyhľadávala finančné zdroje, vrátane vypracovania novej projektovej 

dokumentácie, 

c) zriaďuje komisiu na dosiahnutie tohto záujmu obce v zložení: Mgr. Stanislav Hodák, Mgr. 

Monika Marečáková, Ivan Zentko a Lt. Col. Ing. Ján Vitko CLJ, a určuje vecnú náplň činnosti 

komisie: iniciatívna a poradná činnosť orgánom obce pri záchrane a obnove Župného domu, 

d) súhlasí s tým, aby starostka obce a Lt. Col. Ing. Ján Vitko CLJ iniciovali obnovenie Stolice 

X. spišských kopijníkov zo spišských kopijníckych obcí. 

Hlasovanie 

Prítomní: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 7 (Barilla, Bc. Budinská, Fenčák, Mgr. Hodák, Jarošová, Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 0  

Čas: 19:29 hod.  

OZ prijalo uznesenie č. 153/2/2024 

K bodu 11. Rôzne 

K bodu 12. Záver  

Na záver starostka obce ukončila zasadnutie OZ a poďakovala všetkým prítomným za účasť. 

Začiatok zasadnutia: 19:03 hod. 

Koniec zasadnutia:   19:30 hod.  

Zapísal:    Mgr. Stanislav Hodák  

Overovatelia zápisnice:  Monika Jarošová 

     Dávid Barilla  

Videozáznam zo zasadnutia OZ je zverejnený na You Tube:  

https://www.youtube.com/watch?v=p2VI_2iA36M 

https://www.youtube.com/watch?v=p2VI_2iA36M

